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Zápis z 29. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy, 
konaného 24. 4. 2025 od 18:30 hodin. 

 

Místo konání: Komunitní centrum U Havrana (Chotkova 65, Veltrusy) 

Doba trvání: 18:40 – 21:33 

Přítomni: Mgr. Barbora Bělková, Mgr. Soňa Dekastello, Ing. Ludmila Hrubešová, 
Lukáš Kohout, Věra Krčmová, Ing. Soňa Machová, Ph.D., Ing. Martin Novák, 
Antonín Pražák, Mgr. Filip Volák, Mgr. Václava Víšková 

Nepřítomni: Ing. Michal Koldinský 

Ověřovatelé: Věra Krčmová, Ing. Martin Novák 

Předsedající: Mgr. Filip Volák (starosta) 

Zapisovatelka: Nikola Formanová 

Občané:  4 

Datum vyhotovení zápisu: 29. 4. 2025 

 

Program zasedání:  

1) Úvod, schválení programu 

2) Schválení ověřovatelů 

3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 

a) Účetní závěrka MŠ za rok 2024 

b) Účetní závěrka ZŠ za rok 2024 

c) Účetní závěrka města za rok 2024 

d) Závěrečný účet města za rok 2024 

e) Rozdělení dotací z rozpočtu města Veltrusy v rámci Grantového programu 2025 

f) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby č. IV-12-6037009 
(ČEZ Distribuce, a. s.) 

g) Smlouva o právu provést stavbu č. IE-12-6010444/PPS/01 (ČEZ Distribuce, a. s.) 

h) Směrnice města Veltrusy č. 1/2025 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 

i) Dodatek č. 4 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti (IDSK) 

4) Veřejné zakázky 

a) VZMR – Vybavení školy – 1. fáze – Nákup ICT vybavení  

b) Výstavba odborných učeben – Dodatek č. 4 

c) VZMR – Vybavení školy – 2. fáze – Nákup nábytku do učebny a kabinetu matematiky 

5) Informace 

a) Vedení obce (a případní hosté) 

i. Probíhající projekty, stavby a opravy 

ii. Výběrová řízení na pozice vedení příspěvkových organizací města (MŠ a ZŠ) 

iii. Akce ve městě 

iv. Různé 

b) Výborů a komisí 

c) Zastupitelů 

6) Diskuze 

7) Závěr  
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1. ÚVOD, SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

V 18:40 přivítal starosta všechny přítomné a zahájil 29. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy.  

Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 
o obcích byla na úřední desce Městského úřadu ve Veltrusích zveřejněna v souladu 
se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 17. 4. 2025 do 24. 4. 2025. Současně byla 
zveřejněna na elektronické úřední desce. 

Starosta z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha 1) dále konstatoval, 
že přítomno je 10 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 členů), takže zastupitelstvo 
je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

Starosta dále upozornil, že ze zasedání zastupitelstva města se pořizuje audiozáznam 
pro potřeby vyhotovení zápisu a zasedání bude streamováno, aby k němu měli přístup občané 
online. Ze streamu je zároveň pořizován záznam, který bude zveřejněn na kanálu YouTube 
města Veltrusy (https://www.youtube.com/@mestoveltrusy).  

Starosta seznámil přítomné s aktuálním návrhem programu, který doznal jedné změny, 
a to přidání bodu 4c) VZMR – Vybavení školy – 2. fáze – Nákup nábytku do učebny a kabinetu 
matematiky. Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje následující program 29. zasedání: 

1) Úvod, schválení programu 
2) Schválení ověřovatelů 
3) Ke schválení zastupitelstvem města (kromě veřejných zakázek) 

a) Účetní závěrka MŠ za rok 2024 
b) Účetní závěrka ZŠ za rok 2024 
c) Účetní závěrka města za rok 2024 
d) Závěrečný účet města za rok 2024 
e) Rozdělení dotací z rozpočtu města Veltrusy v rámci Grantového programu 2025 
f) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o umístění stavby  

č. IV-12-6037009 (ČEZ Distribuce, a. s.) 
g) Smlouva o právu provést stavbu č. IE-12-6010444/PPS/01 (ČEZ Distribuce, a. s.) 
h) Směrnice města Veltrusy č. 1/2025 o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu 
i) Dodatek č. 4 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní obslužnosti (IDSK) 

4) Veřejné zakázky 
a) VZMR – Vybavení školy – 1. fáze – Nákup ICT vybavení  
b) Výstavba odborných učeben – Dodatek č. 4 
c) VZMR – Vybavení školy – 2. fáze – Nákup nábytku do učebny a kabinetu matematiky 

5) Informace 
a) Vedení obce (a případní hosté) 

i. Probíhající projekty, stavby a opravy 
ii. Výběrová řízení na pozice vedení příspěvkových organizací města (MŠ a ZŠ) 
iii. Akce ve městě 
iv. Různé 

b) Výborů a komisí 
c) Zastupitelů 

6) Diskuze 
7) Závěr 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 1. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=642s   

https://www.youtube.com/@mestoveltrusy
https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=642s
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2. SCHVÁLENÍ OVĚŘOVATELŮ 

Dle jednacího řádu Zastupitelstva města Veltrusy starosta požádal zastupitelku 
Věru Krčmovou a zastupitele Ing. Martina Nováka o ověření zápisu tohoto zasedání. 
Oslovení zastupitelé souhlasili. Starosta dal o návrhu hlasovat. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Věru Krčmovou a zastupitele Ing. Martina 
Nováka ověřovateli 29. zápisu ze dne 24. 4. 2025. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 2. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=869s  

3. KE SCHVÁLENÍ ZASTUPITELSTVEM MĚSTA 

3a) Účetní závěrka MŠ za rok 2024 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Zastupitelstvo města dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích schvaluje účetní závěrku všech 
příspěvkových organizací za předchozí rok. Postupy pro schválení účetní závěrky stanovuje 
vyhláška MF ČR č. 220/2013 Sb. 

Schvalovaná účetní závěrka poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční 
situace účetní jednotky.  Finanční výbor, resp. starosta se seznámil s výsledky účetní závěrky 
MŠ Veltrusy sestavené k 31.12.2024 a doporučuje zastupitelům předloženou účetní závěrku 
MŠ schválit. 

Součástí účetní závěrky je: 

● hospodářský výsledek za rok 2024  (příloha č. 2) 
● zpráva o výsledku inventarizace za r. 2024  (příloha č. 3) 
● rozvaha k 31. 12. 2024                   (příloha č. 4) 
● výkaz zisku a ztráty k 31. 12. 2024                 (příloha č. 5) 
● příloha k 31. 12. 2024                                          (příloha č. 6) 

Starosta města předkládá zastupitelům ke schválení účetní závěrku MŠ za rok 2024 
s výsledkem hospodaření +655.870,28 Kč, který bude ve výši 49.611 Kč použit k pokrytí ztráty 
z minulých let a ve výši 606.259,28 Kč převeden do rezervního fondu. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 102, odst. 2), písm. o) resp. odst. 4), zákona 
128/2000 Sb. zákon o obcích schválilo účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřské školy 
Veltrusy za rok 2024 s výsledkem hospodaření +655.870,28 Kč a odsouhlasilo převedení 
kladného hospodářského výsledku ve výši 49.611Kč k pokrytí ztráty z minulých let a ve výši 
606.259,28 Kč do rezervního fondu Mateřské školy Veltrusy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 3.  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=869s
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Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=942s  

3b) Účetní závěrka ZŠ za rok 2024 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Zastupitelstvo města dle zákona č. 128/2000 Sb., o obcích schvaluje účetní závěrku všech 
příspěvkových organizací za předchozí rok. Postupy pro schválení účetní závěrky stanovuje 
vyhláška MF ČR č. 220/2013 Sb. 

Schvalovaná účetní závěrka poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční 
situace účetní jednotky.  Finanční výbor, resp. starosta se seznámil s výsledky účetní závěrky 
ZŠ Veltrusy k 31.12.2024 a doporučuje zastupitelům předloženou účetní závěrku ZŠ schválit. 

Součástí účetní závěrky je: 

● hospodářský výsledek za rok 2024  (příloha č. 2) 
● zpráva o výsledku inventarizace za r. 2024  (příloha č. 3) 
● rozvaha k 31. 12. 2024                   (příloha č. 4) 
● výkaz zisku a ztráty k 31. 12. 2024                    (příloha č. 5) 
● příloha k 31. 12. 2024                                        (příloha č. 6) 

Starosta města předkládá zastupitelům ke schválení účetní závěrku ZŠ za rok 2024 s výsledkem 
hospodaření +1.557.716,34 Kč z hlavní činnosti a z vedlejší činnosti ve výši +81.705 Kč.   

Vedení ZŠ navrhuje rozdělení hospodářského výsledku tak, že výnos z hlavní činnosti v celkové 
výši 1.557.716,34 Kč bude převeden do rezervního fondu a výnos z vedlejší činnosti v celkové 
výši 81.705 Kč bude převeden do fondu odměn.  

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města v souladu s § 102, odst. 2), písm. o) resp. odst. 4), zákona 128/2000 Sb. 
zákon o obcích schvaluje účetní závěrku Základní školy Veltrusy za rok 2024 s výsledkem 
hospodaření +1.557.716,34 Kč z hlavní činnosti, +81.705 Kč z vedlejší činnosti a odsouhlasilo 
převedení kladného hospodářského výsledku z hlavní činnosti ve výši 1.557.716,34 Kč 
do rezervního fondu a 81.705 Kč do fondu odměn Základní školy Veltrusy. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 4. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1122s  

3c) Účetní závěrka města za rok 2024 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Dle zákona 563/91 Sb., o účetnictví a zákona č.128/2000 Sb. je povinnost schvalování účetních 
závěrek obcí a jimi zřízených příspěvkových organizací. Postupy pro schválení účetní závěrky 
stanovuje vyhláška MF ČR č. 220/2013 Sb.  

Schvalovaná účetní závěrka poskytuje věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční 
situace účetní jednotky.  Finanční výbor se seznámil s výsledky účetní závěrky města Veltrusy 

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=942s
https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1122s
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sestavené k 31.12.2024 a doporučuje zastupitelům předloženou účetní závěrku města 
schválit. 

Součástí účetní závěrky je:  

● zpráva o výsledku inventarizace za rok 2024    (příloha č. 2) 
● výkaz o plnění rozpočtu Fin 2-12 k 31. 12. 2024   (příloha č. 3) 
● rozvaha k 31. 12. 2024       (příloha č. 4) 
● výkaz zisku a ztrát k 31. 12. 2024     (příloha č. 5) 
● příloha k 31. 12. 2024       (příloha č. 6) 
● komentář k účetní závěrce      (příloha č. 7) 
● zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 2024  (příloha č. 8) 

Starosta města seznámil zastupitele s účetní závěrkou města za rok 2024 s výsledkem 
hospodaření + 23.960.848,71 Kč, který bude použit pro financování probíhajících velkých 
investic (zejména přístavba ZŠ a rekonstrukce ul. Fr. Šafaříka) a příp. jako finanční rezerva 
i pro další roky.  Přezkum hospodaření města za rok 2024 byl dokončen 3. 3. 2025 Krajským 
úřadem Středočeského kraje. 

DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje v souladu s písm. b), odst.2, §84 zákona 128/2000 Sb. 
Zákon o obcích (obecní zřízení) účetní závěrku města Veltrusy za rok 2024 s výsledkem 
hospodaření + 23.960.848,71 Kč. Zisk bude použit pro financování probíhajících investic a jako 
případná rezerva pro další roky. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 5. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1299s  

3d) Závěrečný účet města za rok 2024 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

V souladu se zákonem č. 250/2000 Sb., § 17, odst. 1, 2 a 3 o rozpočtových pravidlech územních 
rozpočtů v platném znění byl zpracován závěrečný účet města za rok 2024, který obsahuje 
údaje o ročním hospodaření města Veltrusy, zprávu a přezkumu hospodaření za rok 2024 
a finanční výkazy města a příspěvkových organizací (ZŠ a MŠ). 

Připomínky k návrhu závěrečného účtu mohli občané uplatnit písemně na městském úřadě 
před projednáním návrhu zastupitelstvem města nebo ústně přímo na zasedání zastupitelstva. 
Žádné připomínky občanů nebyly uplatněny. 

Návrh závěrečného účtu města je zveřejněn na úřední desce od 5. 3. 2025 do 24. 4. 2025. 
Po schválení zastupiteli bude Závěrečný účet města zveřejněn na úřední desce do 30. 6. 2026. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Víšková, starosta Volák 

Zastupitelka Víšková poděkovala zastupitelce Hrubešové za spolupráci a součinnost 
při přípravě podkladů pro projednání závěrečného účtu. V rámci stanoviska finančního výboru 
znovu upozornila na problém nečerpání schváleného rozpočtu, který není v souladu s principy 

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1299s
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správného rozpočtování. Uvedla, že v roce 2024 nebyla vyčerpána téměř polovina rozpočtu, 
což sice není v rozporu se zákonem, avšak nelze to považovat za dobrý ukazatel rozpočtového 
hospodaření. Přislíbila doplnění přesných čísel do zápisu finančního výboru. 

Starosta Volák poděkoval za připomínky a uvedl, že si je problémů s čerpáním vědom. 
Zopakoval, že hlavní důvod nečerpání představuje především zdržení přístavby základní školy 
v důsledku neočekávaných problémů se statikou stavby. Dodal, že nikdy netvrdil, že se jedná 
o jediný důvod, ale že právě tato investiční akce tvoří naprostou většinu nevyčerpaných 
prostředků. Vyjádřil přesvědčení, že v roce 2025 bude čerpání rozpočtu výrazně přesnější.  

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje celoroční hospodaření města v roce 2024 a Závěrečný 
účet města za rok 2024 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2024 
s výrokem: „bez výhrad“. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 6. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1479s  

3e) Rozdělení dotací z grantového programu města na rok 2025 

Předkladatel: starosta Filip Volák 

Na základě schváleného Grantového programu pro poskytování dotací z rozpočtu města 
Veltrusy pro rok 2025 (ze dne 29. 1. 2025) a v souladu se schválenými Zásadami grantového 
programu předkládá vedení města zápis Grantové komise (část 2 podkladů), která byla 
jmenována starostou ve složení: předsedkyně komise Mgr. Václava Víšková (předsedkyně 
finančního výboru) a členové Mgr. Barbora Bělková (místostarostka) a Ing. Machová Soňa, 
Ph.D, (předsedkyně kulturní komise). 

Komise doporučuje rozdělit dotace z rozpočtu města dle následujících, přehledných tabulek, 
vedení města s tímto návrhem souhlasí a předkládá ho zastupitelstvu města. Žádosti žadatelů 
TAJV, z. s. a Jiřího Veselého byly vyřazeny pro nesplnění podmínek, neboť sídlo spolku/trvalý 
pobyt žadatelů nejsou ve Veltrusích. 

Přehled žadatelů o grantovou podporu města Veltrusy v roce 2025 

Žádosti na oblast č. 1 – Pořádání kulturní, společenské a sportovní akce: 

Žadatel 
Výše požadované 

dotace 
Výše schválené 

dotace 
Účel, na který bude dotace použita 

ASPV Veltrusy, z. s. 10 000 Kč 10 000 Kč 

Nákup cen a medailí běžeckého závodu Běh 
veltruským parkem pro první tři závodníky v každé 
kategorii 

ASPV Veltrusy, z. s. 10 000 Kč 10 000 Kč 

Pořízení táborových triček pro účastníky dětského 
tábora a tábora pro rodiče pořádaných ASPV 
Veltrusy 

Klub seniorů 
Veltrusy, z. s. 

5 439 Kč 5 439 Kč 

Výroční členská schůze a společné posezení členů 
klubu spojená s oslavou svátku MDŽ s hudbou 
a tancem 

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1479s
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Klub seniorů 
Veltrusy, z. s. 

5 840 Kč 5 840 Kč Návštěva Dvořákova muzea a zámku v Nelahozevsi 

Klub seniorů 
Veltrusy, z. s. 

8 000 Kč 8 000 Kč 
Předvánoční setkání s hudbou, tancem a vánočním 
překvapením 

Jiří Veselý 10 000 Kč 0 Kč 
Pronájem areálu a nákup sportovních pomůcek 
na uspořádání Příměstského fotbalového kempu 

TAJV, z. s. 10 000 Kč 0 Kč 
TAJV Open ve Veltrusích - 4. ročník. Věcné odměny 
dětem, spotřební materiál, propagace projektu, 
technické zajištění. 

TAJV, z. s. 10 000 Kč 0 Kč 

Veltruská smeč 2025. Věcné odměny dětem, 
spotřební materiál, propagace projektu, organizační 
zajištění. 

SDH Veltrusy 8 000 Kč 8 000 Kč Gulášfest 

SDH Veltrusy 8 000 Kč 8 000 Kč Hasičská soutěž – Železný hasič 

CELKEM 85 279 Kč 55 279 Kč  

Pozn.: V oblasti 1 byl schválen předpokládaný objem finančních prostředků 100.000 Kč.  

Žádosti na oblast č. 2 – Obecně prospěšná činnost v oblasti sportu, dětí a mládeže: 

Žadatel 
Výše požadované 

dotace 
Výše schválené 

dotace 
Účel, na něž bude dotace použita 

ASPV Veltrusy, z. s. 60 000 Kč 60 000 Kč 
Úhrada energií (el. energie, plyn), vody a nájmu 
v budově TJ Sokol Veltrusy 

Atletický fotbalový 
klub Veltrusy, z. s. 

100 000 Kč 100 000 Kč 
Provoz a údržba a opravy areálu, částečná úhrada 
energií a pojistky areálu 

Deskoherní klub 
Veltrusy, z. s. 

20 000 Kč 20 000 Kč 

Chod a činnost spolku v období roku 2024, 
na rozšíření spolkové herní sbírky moderních 
deskových her a na pořízení herních neoprenových 
podložek 

Rodinné centrum 
Havránek, z. s. 

50 000 Kč 50 000 Kč 

Provoz rodinného centra, náklady na nájem 
a energie a běžný provoz, tzn. nákup vybavení 
či pomůcek pro kurzy, cen do soutěží, potřeb 
pro jednorázové akce, vybavení herny, platby 
externím pomocníkům 

SDH Veltrusy 20 000 Kč 20 000 Kč Činnost dětského hasičského oddílu SDH Veltrusy 

TJ Sokol Veltrusy 100 000 Kč 100 000 Kč 

Provoz tělocvičny a venkovního hřiště (energie 
a voda), výstavba zděného plotu za tenisovým 
kurtem, zateplení směrem k restauraci, doplnění 
antuky na venkovních hřištích, výdaje na opravy, 
revize a pravidelný úklid 

CELKEM 350 000 Kč 350 000 Kč   

DISKUZE 
Nebyla. 

  



 
 

  strana 8 z 27 

NÁVRH USNESENÍ 
a) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 60.000 Kč a uzavření 

veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem ASPV Veltrusy, z. s., IČO: 47010479, 
se sídlem Alešova 296, 277 46 Veltrusy; na „Úhradu energií (el. energie, plyn), vody a nájmu 
v budově TJ Sokol Veltrusy“. 

b) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 100.000 Kč a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem AFK Veltrusy, z. s., IČO: 42739560, 
se sídlem Palackého 532, 277 46 Veltrusy; na „Úhradu energií a pojistku, provoz a údržbu 
areálu, oprava kabin, údržbu travnatých ploch“. 

c) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 50.000 Kč a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem RC Havránek, z. s., IČO: 27028593, 
se sídlem Palackého 450, 277 46 Veltrusy; na „Provoz rodinného centra, náklady na nájem 
a energie a běžný provoz, tzn. nákup vybavení či pomůcek pro kurzy, cen do soutěží, potřeb 
pro jednorázové akce, vybavení herny, platby externím pomocníkům“. 

d) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 100.000 Kč a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem TJ Sokol Veltrusy, IČO: 49520792, 
se sídlem: Palackého 450, 277 46 Veltrusy; na „Provoz tělocvičny a venkovního hřiště 
(energie a voda), výstavba zděného plotu za tenisovým kurtem, doplnění antuky 
na venkovních hřištích, výdaje na opravy, revize a pravidelný úklid“. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 7. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1796s  

3f) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda 
o umístění stavby č. IV-12-6037009 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Město Veltrusy obdrželo dne 3. 2. 2025 žádost o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení 
věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6037009 název stavby:  
č. IV-12-6037009 ME-Veltrusy, č. parc. 362/3.  

Pro připojení pozemku parc. č. 362/3 v k. ú. Veltrusy je nutné rozšíření distribuční sítě. Stávající 
zemní kabel NN AYKY 3x120+70 v požadovaném místě přerušen (hranice ul. Palackého 
a pozemku parc. č. 362/13) a přes dvě spojky bude provedena smyčka novým zemním 
kabelem NN AYKY 3x120+70. Nová smyčka bude ukončena v nové kabelové skříni SS200 X43 
(platový pilíř) umístění 1 m od hranice připojované parcely č. 362/3. 

Předpokládaný rozsah věcného břemene činí 34 m kNN. Žadatel v předmětné smlouvě 
navrhuje (dle oceňovací vyhlášky č. 424/2021 Sb.) za věcné břemeno jednorázovou úplatu 
2.000 Kč. 

Záměr uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 
stavby č. IV-12-6037009 byl zveřejněný na úřední desce města Veltrusy od 12. 3. 2025 
do 28. 3. 2025. 

Na základě výše uvedeného předkládá vedení města ke schválení Smlouvu o budoucí smlouvě 
o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-6037009 se společností ČEZ 
Distribuce, a. s.  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=1796s
https://urednideska.alis.cz/mesto-veltrusy/vyveseni/819
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SITUACE: 
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DISKUZE 
Nebyla. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města souhlasí s podpisem smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-6037009 na pozemku parc. č. 1065/1, 
se společností ČEZ Distribuce, a. s., za účelem připojení nového odběrného místa na pozemku 
parc. č. 362/3. Výše poplatku za věcné břemeno činí 2.000 Kč. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 8. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=2530s  

3g) Smlouva o právu provést stavbu č. IE-12-6010444/PPS/01 
(ČEZ Distribuce, a. s.) 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Ke smlouvě o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a dohodě o umístění stavby  
č. IE-12-6010444/VB/01 (část 3 podkladů), kterou Zastupitelstvo města Veltrusy schválilo 
usnesením č. 10 na 21. zasedání Zastupitelstva města Veltrusy, dne 28.08.2024 nyní překládá 
místostarosta zastupitelstvu ke schválení Smlouvu o právu provést stavbu  
č. IE-12-6010444/PPS/01. 

SITUACE 

 

DISKUZE 
Nebyla. 

  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=2530s
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NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města souhlasí s podpisem Smlouvy o právu provést stavbu  
č. IE-12-6010444/PPS/01 na pozemku parc. č. 109/4, se společností ČEZ Distribuce, a. s., 
za účelem připojení nového odběrného místa na pozemku parc. č. st. 135. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 9. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=2751s  

3h) Směrnice města Veltrusy č. 1/2025 o zadávání VZMR 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Vedení města předkládá ke schválení interní Směrnici města Veltrusy č. 1/2025 o zadávání 
VZMR, která reaguje zejména na legislativní úpravu limitů pro zadávání veřejných zakázek 
(§ 27 ZZVZ) připravenou Úřadem pro ochranu hospodářské soutěže ve spolupráci 
s Ministerstvem pro místní rozvoj. Novela zákona byla podepsána 10. března 2025 
prezidentem republiky a 3. dubna 2025 nabyla účinnosti. Limity veřejných zakázek malého 
rozsahu se zvyšují ze dvou na tři miliony korun bez DPH u zakázek na dodávky nebo služby 
a ze šesti na devět milionů korun bez DPH u zakázek na stavební práce (viz novelizovaný § 27 
ZZVZ). 

Vedení města navrhuje v závislosti na legislativní úpravě limitů změnit také limity stanovené 
vnitřní směrnicí o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu dle následující tabulky: 

 
služby 

a dodávky 
v Kč bez DPH 

stavební 
práce v Kč bez 

DPH 
 

služby 
a dodávky 

v Kč bez DPH 

stavební práce 
v Kč bez DPH 

způsob 
výběru 

Stávající 
dělení 
VZMR 

0 -  
300.000 

0 -  
500.000 

Nové 
dělení 
VZMR 

0 -  
500.000 

0 -  
800.000 

přímé 
zadání 

300.000 - 
1.000.000 

500.000 - 
2.000.000 

500.000 - 
1.500.000 

800.000 - 
3.000.000 

uzavřená 
výzva 

1.000.000 - 
2.000.000 

2.000.000 - 
6.000.000 

1.500.000 - 
3.000.000  

3.000.000 - 
9.000.000 

otevřená 
výzvy 

První kategorie zakázek, kdy lze zakázku řešit přímou objednávkou či na základě výzvy 
jednomu dodavateli, by nově platila pro hodnotu do 500 tisíc Kč bez DPH pro dodávky a služby 
a 800 tis. Kč bez DPH pro stavební práce. Stávající limit pro tyto nejmenší zakázky považuje 
vedení města za příliš svazující a přísný, rozsah zakázek je s ohledem na aktuální ceny na trhu 
velmi omezený. Příklady z praxe, kdy je/bylo vedení města limitováno: 

● nákup elektrovozidla pro technické služby, kde cenová nabídka v časově omezené akci 
přesáhla 300 tis. Kč bez DPH, byla na trhu zcela výjimečná, přesto ji není možné bez 
dalšího poptání cenových nabídek u konkurence a schválení zastupitelstvem využít, 

● využití cenové nabídky osvědčeného stavebního dozoru (hraniční) 
● nákup ICT vybavení pro školu (přímý nákup na e-shopu je pro město jednoznačně 

finančně nejvýhodnější, ovšem limit ve výši 300 tis. Kč bez DPH překročíme i při nákupu 
notebooků pro 1 třídu) 

● nákup radaru na měření rychlosti pro MP (aktuální CN přes 340 tis. Kč bez DPH) aj. 

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=2751s
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Celý poptávkový proces je mnohdy zbytečně složitý, zdlouhavý, nepružný a administrativně 
náročnější. V případech, kdy lze objednávku (např. ICT vybavení) efektivně vyřešit rychlým 
porovnáním cen na internetových obchodech či nákupem online za akční cenu, se zakázka 
může soutěžením dokonce značně prodražit. 

Pro posílení transparentnosti, zajištění veřejné kontroly a snížení rizika nehospodárného 
nakládání s veřejným majetkem lze využít dobrovolně nad rámec zákona např. následující 
nástroje: 

1. zpřísnění/snížení limitu pro zveřejňování uzavřených smluv a objednávek 
např. nad 300 tis. Kč bez DPH (zákon nově posunul povinnost zveřejňovat smlouvy 
z 500 tis. Kč bez DPH na 1 mil. Kč bez DPH), 

2. spolu se zveřejněním smlouvy zveřejnit také informaci o způsobu výběru dodavatele: 
zda zadavatel použil otevřenou výzvu, uzavřenou výzvu či přímé zadání 

3. předložení těchto informací zastupitelům na nejbližším zasedání a/nebo informování 
zastupitelů o plánovaném uzavření smlouvy či objednávky např. 2 dny předem 
(elektronicky - sdílením informace online, zaslání emailem apod.) a/nebo uveřejnění 
výzvy ve stanoveném limitu na webu města v sekci veřejných zakázek: 
https://www.veltrusy.cz/verejne-zakazky / https://nen.nipez.cz/profil/Veltrusy 
(na portálu zadavatele) 

Limity pro ostatní kategorie navrhuje vedení města upravit dle míry navýšení zákonných limitů 
(původní limity se dělí dvěma a násobí třemi) tak, aby byl pokryt celý rozsah veřejných zakázek 
malého rozsahu. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: místostarostka Bělková, starosta Volák 

Místostarostka Bělková informovala, že na pracovní poradě vznikla rozsáhlejší diskuze 
k navrhované úpravě směrnice o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu. Vzhledem 
ke komplexnosti celé problematiky a skutečnosti, že se poslední porady zúčastnil neúplný 
počet členů zastupitelstva, byl vznesen návrh uspořádat samostatnou pracovní poradu 
věnovanou výhradně této směrnici. Dále uvedla, že předběžně jednala s administrátorkou 
veřejných zakázek, paní Koláčkovou, která by byla ochotna se této porady zúčastnit 
a poskytnout zastupitelstvu svůj odborný názor k této problematice. Z tohoto důvodu 
se o předloženém návrhu směrnice na tomto zasedání nehlasovalo. 

Starosta Volák navrhl, aby byla porada svolána co nejdříve, ideálně ještě během měsíce 
května, s ohledem na platnost nových limitů pro zadávání veřejných zakázek, které nejsou 
v souladu se současným zněním směrnice. Přislíbil, že navrhne konkrétní termíny formou 
ankety mezi zastupiteli prostřednictvím skupiny na WhatsApp, s cílem najít termín, který bude 
vyhovovat většině. V této souvislosti zmínil potřebu účasti členů finančního výboru, aby bylo 
možné nalézt konsenzus napříč zastupitelstvem. Připomněl, že zastupitelé již mají k dispozici 
základní podklady a důvodovou zprávu s návrhem změn, které mohou do plánované porady 
individuálně nastudovat. 

O návrhu se nehlasovalo. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=2914s  

https://www.veltrusy.cz/verejne-zakazky
https://nen.nipez.cz/verejne-zakazky/p:vz:query=veltrusy/detail-zakazky/N006-25-V00011666/detail-subjektu/2514326990/detail-profilu/2514326990
https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=2914s
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3i) Dodatek č. 4 ke Smlouvě o zajišťování a financování dopravní 
obslužnosti (IDSK) 

Předkladatel: místostarosta Lukáš Kohout 

Na základě požadavku Středočeského kraje schválilo Zastupitelstva města Veltrusy na svém 
34. zasedání (8. 12. 2021) usnesením č. 12 návrh smlouvy o zajišťování a financování dopravní 
obslužnosti v souvislosti se zavedením nových standardů dopravní obslužnosti a nové 
metodiky výpočtu podílu obcí na dopravníí obslužnosti. Smlouva platí od 1. 1. 2022. Od roku 
2022 platí spoje pokrývající minimální dopravní obslužnost Středočeský kraj, obce přispívají 
na spoje nadstandardní dopravní obslužnosti. 

Dne 3. 4. 2025 byl městu Veltrusy ze strany IDSK doručen návrh dodatku č. 4 k výše uvedené 
smlouvě, který vypočítává podíl města na financování spojů nad rámec minimální dopravní 
obslužnosti pro rok 2025. Celková výše zálohy na financování těchto spojů je stanovena na rok 
2025 na 490 345 Kč. Částka se platí kvartálně a výše jedné splátky je 122 586 Kč. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: starosta Volák, zastupitelka Krčmová, místostarosta Kohout 

Starosta Volák uvedl, že v rozpočtu města na rok 2025 je na zajištění dopravní obslužnosti 
vyčleněna částka 600 000 Kč. 

Zastupitelka Krčmová se dotazovala, zda dodatek smlouvy přináší změny v počtu spojů nebo 
jejich trasování. 

Místostarosta Kohout vysvětlil, že dodatkem se nereviduje jízdní řád, který je platný 
od 1. prosince 2024 a vznikl po výběrovém řízení vypsaném Středočeským krajem. V rámci 
tohoto dodatku se vychází z aktuálně platného stavu spojů. Uvedl, že pokud by v budoucnu 
došlo ke snížení počtu spojů, na které město přispívá, odpovídající částku by město již 
nehradilo. Dále informoval o proběhlém jednání se zástupci IDSK v Nové Vsi, kde se řešily 
problémy s návazností a zpožděním spojů, zejména na linkách 464 a 646, způsobeným 
dopravní situací na silnici I/16. Zmínil i možné budoucí řešení spočívající v přesunu dopravního 
uzlu z Nové Vsi k železniční zastávce v Nových Ouholicích do roku 2029. Tento uzel by mohl 
sloužit jako přestupní bod pro spoje směřující na Kladno, Litoměřice, Mělník a další směry. 

Zastupitelka Krčmová upozornila na nedostatečnou kapacitu a zázemí současné přestupní 
zastávky, která není přizpůsobena vyššímu počtu cestujících. Místostarosta reagoval, 
že je tato otázka předmětem jednání mezi obcí Nová Ves a Středočeským krajem. Doplnil, 
že původně nebylo do infrastruktury investováno z důvodu možné dočasnosti dopravního 
řešení. Podle současných poznatků se však ukazuje, že zastávka má své opodstatnění, avšak 
financování její úpravy zůstává otevřené. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje uzavření Dodatku č. 4 ke Smlouvě o zajišťování 
a financování dopravní obslužnosti s organizací Integrovaná doprava Středočeského kraje, 
příspěvková organizace. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 10. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=3258s  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=3258s
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4. VEŘEJNÉ ZAKÁZKY 

4a) Veřejná zakázka malého rozsahu – Vybavení školy – 1. fáze – Nákup ICT 
vybavení 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Vzhledem k výstavbě odborných učeben v ZŠ Veltrusy je potřeba nové prostory vybavit nejen 
nábytkem, ale také ICT technikou. Na vybavení se městu podařilo získat dotaci v rámci výzvy 
MAS Kralupsko s vazbou na 48. výzvu IROP ve výši 4,95 mil. Kč (registrační číslo projektu: 
CZ.06.05.01/00/22_048/0005979). Příprava veřejné zakázky, kde se předpokládaná hodnota 
zatím pohybuje kolem 9 mil. Kč bez DPH, je značně komplikovanější, proto vedení města 
využilo § 18 odst. 3 Zákona o zadávání veřejných zakázek pro zadání částí veřejné zakázky, 
které nepřesahují 20 % z celkové předpokládané hodnoty zakázky a zároveň jsou navázané na 
dřívější zprovoznění učebny a kabinetu matematiky, zadání jako zakázky malého rozsahu.  

V režimu veřejné zakázky malého rozsahu (v tomto případě přímé objednávky) je řešen také 
nákup školského nábytku (lavice, židle, tabule, katedra) a vybavení kabinetu (stoly, židle, 
skříňky). 

Město Veltrusy dne 9. 4.2025 zveřejnilo výzvu k podání nabídek a zadávací dokumentaci 
k veřejné zakázce malého rozsahu na nákup ICT vybavení pro základní školu s předpokládanou 
hodnotou 980 tis. Kč bez DPH. K výběru dodavatele byla zvolena otevřená výzva a k podání 
nabídky bylo zároveň osloveno 5 dodavatelů, na které má město dobré reference buď od ZŠ 
Veltrusy nebo od kralupských škol. Oslovenými firmami jsou:  

● COPPEX spol. s r.o. 
● ALICOM s.r.o. 
● PROFIMEDIA s.r.o. 
● BOXED, s.r.o. 
● EMCC s.r.o. 

Nákup se týká 60 ks chromebooků, 30 ks tabletů a 6 ks úložných a nabíjecích boxů pro nové 
kusy ICT vybavení.  

Hodnotícím kritériem byla ekonomická výhodnost. 

Požadovaná doba dodání je nejpozději do 6 týdnů od podpisu smlouvy, zboží by tedy mělo 

být dodáno během prvního červnového týdne. 

Nabídku podaly tyto firmy: 

NÁZEV IČO 
NABÍDKOVÁ CENA  

BEZ DPH 
NABÍDKOVÁ CENA 

VČETNĚ DPH 

Netfox s.r.o. 27574032 759.300,00 918.753,00 

BOXED, s.r.o. 27243842 974.640,00 1.179.314,40 

CSF, s.r.o. 25289462 735.600,00 890.076,00 
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Součástí podkladů jsou následující dokumenty: 

● zadávací dokumentace (část 2 podkladů) 
● kupní smlouva (část 3 podkladů) 
● strukturovaná data podání vygenerovaná portálem zadavatele NEN (část 4 podkladů) 
● krycí list nabídky (část 5 podkladů) 
● doplnění informací (část 6 podkladů) 

Nabídka společnosti CSF, s.r.o. byla zkontrolována IT specialistou a bylo shledáno, že nesplňuje 
zadávací podmínky v části technické specifikace, konkrétně nabízený tablet „Lenovo Tab Plus 
PN:ZADX0073CZ“ nesplňuje podmínky ohledně konektivity. V poptávce je požadovaná WIFI 
verze 6. Nabízený tablet podporuje jen WIFI verze 5. 

Technickou specifikaci nesplnila ani nabídka společnosti Netfox s.r.o., konkrétně nabízený 
tablet „Redmi Pad SE/62192/11"/1920x1200/8GB/256GB/An13/Graphite Gray“ nesplňuje 
podmínky ohledně konektivity. V poptávce je požadovaná WIFI verze 6. Nabízený tablet 
podporuje jen WIFI verze 5. 

Třetí nabídka v pořadí od společnosti BOXED, s.r.o. podala neúplnou nabídku – nebylo zřejmé, 
jaké konkrétní produkty v rámci cenové nabídky nabízí. Byla tedy vyzvána k doplnění 
informací, které obratem doplnila. Nabízené produkty splňují požadovanou technickou 
specifikaci a vedení města proto navrhuje zastupitelstvu města společnost BOXED, s.r.o., 
IČ: 27243842 ke schválení dodávky předmětného ICT vybavení pro ZŠ Veltrusy. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitel Pražák, místostarostka Bělková, zastupitelka Hrubešová, 
zastupitel Novák, starosta Volák 

Zastupitelka Hrubešová uvedla, že tyto informace byly doplněny do podkladů až v den 
zasedání a neměla tedy šanci cokoliv zkontrolovat. Místostarostka Bělková technickou 
specifikaci ověřila ve spolupráci s IT specialistou, vyzvala zastupitele k důvěře v tyto ověřené 
informace. 

Zastupitel Novák si chtěl potvrdit, že tato ICT zakázka je součástí většího projektu vybavení 
odborných učeben a dotázal se, jak byla stanovena celková předpokládaná hodnota celé 
zakázky. Starosta uvedl, že se jedná o výdaj v rámci celkového projektu za cca 9 mil. Kč, 
přičemž tato zakázka spadá do 20 % z celkové předpokládané hodnoty, které zákon umožňuje 
vyčlenit a zadat samostatně. Místostarostka Bělková doplnila, že celková předpokládaná 
hodnota se bude teprve zpřesňovat, ale ujistila, že sledování hranice 20 % je pod kontrolou. 

NÁVRH USNESENÍ: 

Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s výsledkem výběrového řízení veřejné zakázky malého 
rozsahu „Vybavení školy – 1. fáze – Nákup ICT vybavení“ a s vyloučením účastníků: 

● CSF, s.r.o., IČO: 25289462, se sídlem Střelecká 672, 500 02 Hradec Králové pro nesplnění 
technické specifikace 

● Netfox s.r.o., IČO: 27574032, se sídlem Hartigova 2755/65a, 130 00 Praha 3 
pro nesplnění technické specifikace 

a v souladu se Směrnicí města č. 2/2024 schvaluje dodavatelem veřejné zakázky malého 
rozsahu na nákup ICT vybavení pro ZŠ Veltrusy společnost BOXED, s.r.o., IČO: 27243842, 
se sídlem Velflíkova 4, 160 00 Praha 6, za nabídnutou cenu 974.640,00 Kč bez DPH 
(1.179.314,40 Kč vč. DPH). 
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HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdrželo se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 11. 

POKRAČOVÁNÍ DISKUZE 
Zastupitelka Hrubešová vznesla dotaz, zda se limit 20 % bude posuzovat pro každou dílčí 
zakázku zvlášť, či souhrnně. Zastupitelka Víšková vysvětlila, že v případě rozdělené veřejné 
zakázky (dle § 18 ZZVZ) se jednotlivé části sčítají a souhrn nesmí překročit 20 % předpokládané 
hodnoty hlavní zakázky. Starosta upřesnil, že součet dílčích zakázek činí cca 1,5 mil. Kč (s DPH), 
což je pod stanoveným limitem. 

Zastupitel Novák dále žádal o upřesnění, kde je dostupný projektový rozpočet, ze kterého bylo 
vycházeno. Starosta uvedl, že předběžný rozpočet byl součástí žádosti o dotaci a následně 
zpřesněn v projektu interiérů. Dokument bude zastupitelům znovu nasdílen. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=3711s  

4b) ZŠ Veltrusy – výstavba odborných učeben – Dodatek č. 4 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

V návaznosti na potřebu dalších úprav při realizaci veřejné zakázky „ZŠ Veltrusy – Výstavba 
odborných učeben“ předkládá vedení města zastupitelstvu ke schválení Dodatek č. 4 (viz část 
2 podkladů) ke Smlouvě o dílo ze dne 17. 6. 2024 uzavřené se společností První KEY-STAV, a.s. 

Dodatek č. 4 zahrnuje změnové listy č. 7 až č. 11: 

Změnové listy č. 7, 9, 10 a 11 řeší v souladu s § 222 odst. 5 ZZVZ dodatečné stavební práce, 
které nebyly zahrnuty v původním závazku ze smlouvy, ale jsou nezbytné, aby stavba mohla 
zdárně pokračovat. Nejedná se o podstatné změny závazku ze smlouvy na veřejnou zakázku, 
které by měnily celkovou povahu veřejné zakázky. 

Změnový list č. 7 obnáší zejména: 

● dokončení učebny a kabinetu matematiky (doplnění vzduchotechniky a potřebné 
elektroinstalace v učebně matematiky, doplnění umyvadla do kabinetu matematiky), 
nebylo součástí projektové dokumentace   

● vícepráce: 714.740,10 Kč bez DPH 
● méněpráce: 0 Kč 

Změnový list č. 9 obnáší zejména: 

● řeší výškové nastavení komínu z důvodu nedostatečného přesahu přes úroveň střechy 
nástavby, skutečné materiálové a konstrukční provedení nástavby v šikmých částech, 
projektová dokumentace neřešila 

● vícepráce: 459.968,48 Kč bez DPH 
● méněpráce: 287.390,56 Kč bez DPH 

Změnový list č. 10 obnáší zejména: 

● opatření pro bezpečný přístup do družiny/bočních tříd a kuchyně (chodník, stříška, 
svítidla), dočasná úprava vzduchotechniky a kotelny, nebylo obsaženo v projektové 
dokumentaci 

● vícepráce: 162.871,30 Kč bez DPH 
● méněpráce: 0 Kč 

  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=3711s
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Změnový list č. 11 obnáší zejména: 

● dodatečné stavební práce, které nebyly obsaženy v projektové dokumentaci a zároveň 
jsou z provozního/technického/bezpečnostního důvodu neoddělitelné (vybudování 
zadní vrátnice, výlez na střechu, oplocení terasy na střeše nového pavilonu, 
elektroinstalace) 

● vícepráce: 2.302.728,95 Kč bez DPH 
● méněpráce: 0 Kč 

Změnový list č. 8 řeší v souladu s § 222 odst. 6 ZZVZ změny v důsledku nepředvídatelných 
okolností, které nemění celkovou povahu veřejné zakázky. 

Změnový list č. 8 obnáší zejména: 

● vybudování nové kanalizační větve z jižního křídla školy (nové šatny před tělocvičnou, 
učebna matematiky a výtvarné výchovy, kabinet matematiky, ředitelna) do revizní 
šachty splaškové kanalizace (vedení skrz školní šatny a venkem podél chodníku v zeleni) 
a výměna stávající litinové kanalizace, stávající připojení bylo nevyhovující 

● vícepráce: 380.594,23 Kč bez DPH 
● méněpráce: 0 Kč 

Díky této změně dojde k navýšení ceny díla  

● o 3.733.512,50 Kč bez DPH (4,517,550.13 Kč včetně DPH)  
● na 63.143.011,65 Kč bez DPH (76.403.044,10 vč. DPH). 

Dodatek č. 4 byl zkontrolován Mgr. Kateřinou Koláčkovou a bude včetně změnových listů 
nejprve předložen ke kontrole dotačnímu orgánu IROP/CRR. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Víšková, místostarostka Bělková, zastupitelka Hrubešová, 
starosta Volák, zastupitel Novák, Ing. Vychodil, místostarosta Kohout, zastupitelka Dekastello 

Zastupitelka Víšková vyjádřila nesouhlas s postupem předložení materiálu k projednání, který 
ve chvíli předložení nebyl ve finální podobě a o jeho finalizaci a odborné kontrole 
se nedozvěděla. Odmítla zodpovědnost za posuzování neověřených podkladů. Zároveň 
poukázala na to, že zastupitelé potřebují dostávat materiály s dostatečným časovým 
předstihem, aby se mohli kvalifikovaně rozhodnout. Místostarostka Bělková vysvětlila, 
že finální verzi skutečně obdržela až večer před zasedáním, neboť dokumenty procházely 
opakovaným připomínkováním mezi technickým dozorem, stavební firmou a projektantem. 
Došlo k drobným úpravám zejména v rozsahu několika položek – např. k úpravě částky 
za beton v podlaze učebny matematiky, přičemž celková hodnota změn bylo ponížení 
o cca 140 000 Kč. Obsahově se však podklady oproti předchozí verzi nijak významně 
nezměnily. Zastupitelka Krčmová se zeptala, zda je nutné dodatek schválit v tento den. 
Místostarostka uvedla, že bez schválení dodatku firma nemá objednávku víceprací a nemůže 
na nich tedy pracovat, nemůže je fakturovat. Zastupitelka Víšková upozornila, že za provádění 
stavby je zodpovědný zhotovitel a je obecně známá věc, že všechny změny musí schválit 
zastupitelstvo. Je tedy i v zájmu zhotovitele předkládat změnové listy včas a pokud jde 
o problémy, kvůli kterým hrozí nebezpečí z prodlení, je povinen zastupitele informovat. 
Přítomný projektant uvedl, že kdyby stavební firma dodržovala přesně takový postup, 
že by nic nepřipravovala a nekonala, dokud nebude vše schválené, tak by termín 15. září 
na zprovoznění školy byl nereálný. Za sebe kvitoval, že stavební firma je proaktivní 
a např. problém kanalizační větve končící v písku pod školou okamžitě vyřešila napojením 
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na kanalizační řad. Firma je z jeho pohledu kvalitní a její priorita je především dodržení 
důležitých termínů a zachování provozu školy. 

Zastupitelka Hrubešová se připojila ke stížnosti zastupitelky Víškové, že na prostudování 
dokumentace nebyl dostatečný prostor. V důvodové zprávě navíc chybí objem víceprací 
a méněprací u jednotlivých změnových listů a jejich vliv na celkovou cenu zakázky. Starosta 
reagoval, že stačí kliknout na link na tabulku, kde je vše přehledně uvedeno. Podklady byly 
předloženy v okamžiku, kdy prošly připomínkováním a pečlivou kontrolou všech odborníků 
(technický dozor, generální projektant, stavbyvedoucí, ekonomický ředitel stavební firmy, 
koordinátor stavby). Místostarostka slíbila doplnění částek k jednotlivým změnovým listům 
do zápisu ze zasedání. 

Starosta poznamenal, že většinu podkladů zpracovává stavební firma, která měla z důvodu 
nemoci výpadek v součinnosti, což potvrdila i místostarostka Bělková. 

Místostarosta Kohout doplnil, že vedení města není schopné získání podkladů jinak ovlivnit, 
než že se neustále připomíná. Chápe nekomfort, do kterého se dostávají zastupitelé, zároveň 
ale neschválením dodatku se zastupitelstvo vystavuje riziku, že se může stavba protáhnout. 
Podobné problémy během stavby vznikají a je potřeba s nimi počítat. Každou chybu lidského 
faktoru (např. početní chybu) lze případně napravit zpětně. 

Zastupitelka Hrubešová se zeptala přítomného generálního projektanta, zda hrozí ještě další 
změnové listy. Projektant nic tak velkého již neočekává, navíc změnový list k prozdívání stěn 
kvůli posílení statiky nebude zcela určitě čerpán v plné výši. Starosta doplnil informaci, 
že se ještě zpracovává projekt kompletní rekonstrukce elektrorozvodů ve staré části budovy 
(tzv. třetí etapa) a zároveň se řeší možnost chlazení tříd orientovaných na jih. Zastupitelka 
Hrubešová se dále zeptala na vliv na harmonogram. Projektant uvedl, že dodavatel je tlačen 
zejména ke splnění termínu zahájení školního roku 15. září, intenzivně se řeší také splnění 
konečného termínu. Starosta doplnil, že stavba na posledním kontrolním dni potvrdila, 
že konec listopadu je stále reálný termín. 

NÁVRH USNESENÍ 
Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením Dodatku č. 4 ke Smlouvě o dílo ze dne 17. 6. 
2024 se společností První KEY-STAV, a.s. IČO: 25385127, s navýšením ceny zakázky 
o 3.733.512,50 Kč bez DPH (Změnové listy č. 7 – 11) na 63.143.011,65 Kč bez DPH 
(76.403.044,10 vč. DPH). 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 9 členů, proti návrhu 0 členů, zdržel se 1 člen (Víšková). 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 12. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=4678s  

4c) Veřejná zakázka malého rozsahu – Vybavení školy – 2. fáze – Nákup 
nábytku do učebny a kabinetu matematiky 

Předkladatel: místostarostka Barbora Bělková 

Kabinet a učebna matematiky byly v rámci výstavby odborných učeben ZŠ Veltrusy dokončeny 
v předstihu, město již obdrželo revizní zprávu elektrického zařízení i dokumentaci skutečného 
provedení. Na stavební úřad byla zaslána žádost o povolení předčasného užívání části stavby. 
S výhledem na možnost brzkého zprovoznění učebny je potřeba učebnu i kabinet vybavit 
potřebným nábytkem, který byl již definován v projektu vybavení interiérů.  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=4678s
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Na vybavení se městu podařilo získat dotaci v rámci výzvy MAS Kralupsko s vazbou 
na 48. výzvu IROP ve výši 4,95 mil. Kč (registrační číslo projektu: 
CZ.06.05.01/00/22_048/0005979). Tato část veřejné zakázky, kde se předpokládaná hodnota 
pohybuje kolem 9 mil. Kč bez DPH, je podobně jako nákup části ICT vybavení vyčleněna 
v souladu s § 18 odst. 3 Zákona o zadávání veřejných zakázek jako část nepřesahující 20 % 
z celkové předpokládané hodnoty zakázky. Zakázka je navázaná na přednostní zprovoznění 
učebny a kabinetu matematiky.  

2. fáze vybavení ZŠ Veltrusy se týká: 

● školního nábytku (lavice, židle, tabule, katedra) 
● kancelářského nábytku (pracovní stoly, skříně) 

Požadovaná doba dodání je nejpozději do 8 týdnů od objednávky. 

DISKUZE 
Do diskuze se zapojili: zastupitelka Machová, starosta Volák, zastupitel Novák, zastupitelka 
Víšková, místostarostka Bělková, místostarosta Kohout 

Zastupitelka Machová uvedla, že podniká v oblasti vybavování interiérů a byla by také 
schopna část požadovaného nábytku dodat za výhodných podmínek, vnímá zde však 
potenciální střet zájmů, a proto se o zakázku neuchází. Zastupitel Novák se dotazoval 
na zákonnost oddělení části zakázky (vybavení pouze jedné učebny), má obavy z účelového 
dělení veřejné zakázky. Zastupitelka Víšková upřesnila, že samotné dělení zakázky 
je problematické tehdy, pokud je jeho cílem obejít limitní hodnoty a režimy dle zákona 
o zadávání veřejných zakázek. Vysvětlila, že v tomto případě jde o samostatný funkční celek 
s logickou prioritizací (učebna matematiky má být funkční dříve než ostatní třídy), a tudíž 
zadavatel má objektivní důvod k oddělení této části. Místostarostka Bělková zdůraznila, 
že nejde o účelové snížení předpokládané hodnoty zakázky, neboť oddělená část se do celkové 
předpokládané hodnoty celého projektu započítává. Zastupitelka Víšková doplnila, že zákon 
takovéto odůvodněné oddělení části zakázky nevylučuje, pokud je v souladu se zásadami 
transparentnosti, rovného zacházení a přiměřenosti.  

NÁVRH USNESENÍ: 
Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje v souladu s Čl. VII, odst. 2 Směrnice města č. 2/2024 
přímé objednání nábytku do učebny a kabinetu matematiky v ZŠ Veltrusy, a sice:  

● kancelářského nábytku (pracovní stoly, skříně atd.) u společnosti Nábytek OBR, 
IČ: 61115380, Mostní 746, 278 01 Kralupy n. Vlt., za nabídnutou cenu 198.884,30 Kč bez 
DPH (240.650 Kč vč. DPH)  

● školního nábytku (lavice, židle, katedra, tabule) u společnosti ESO R-Market spol. s r.o., 
IČ: 49966626, Kostelní 461, 768 24 Hulín, za nabídnutou cenu 125.252,89 Kč bez DPH 
(151.556,00 Kč vč. DPH),  

tj. celkem v hodnotě 324.633,06 Kč bez DPH. 

HLASOVÁNÍ: pro návrh 10 členů, proti návrhu 0 členů, zdržel se 0 členů. 
Návrh byl schválen jako usnesení č. 13. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=7187s  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=7187s
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5. INFORMACE 

5a) Vedení obce (a případní hosté) 

5ai) Probíhající projekty, stavby a opravy 

▶ Rekonstrukce ulice Fr. Šafaříka ◀ 

Starosta informoval zastupitelstvo o zahájení stavby rekonstrukce ulice Fr. Šafaříka, 
zahrnující výstavbu společné stezky pro chodce a cyklisty a úpravu místní 
komunikace. Stavba byla zahájena v tomto týdnu, probíhá odstraňování starých 
panelů a Stavební firma NEUMANN zahájila práce v intenzivním režimu. Dopravně-
inženýrské opatření (DIO) již vstoupilo v platnost, obyvatelům dotčené ulice byly 
distribuovány karty s povolením vjezdu. Starosta poděkoval obyvatelům za vstřícnost 
a upozornil na dočasný diskomfort, který bude stavbu provázet. 

Dále sdělil informace k finančnímu zajištění odborných dozorů. S technickým 
dozorem stavebníka, Ing. Počíkem, byla uzavřena příkazní smlouva, jejíž měsíční 
odměna činí 38 500 Kč bez DPH, přičemž při předpokládané délce stavby sedmi 
měsíců bude celková částka činit cca 270 000 Kč bez DPH. Autorský dozor vykonává 
autor projektu, Ing. arch. Hánl, jehož odměna činí 28 000 Kč bez DPH měsíčně, celkově 
tedy přibližně 196 000 Kč bez DPH. Obě veřejné zakázky jsou tedy vedeny v rámci 
platné směrnice o veřejných zakázkách malého rozsahu. 

V souvislosti se stavbou bude dočasně omezen přístup do přilehlého parku i okolí 
hřbitova. O víkendu bylo s firmou sjednáno, že v ulici nebudou pracovat těžké stroje, 
aby byl zajištěn bezpečný pěší přístup, zejména v době konání Běhu veltruským 
parkem. Ke hřbitovu bude možné přistupovat i alternativním vchodem z druhé 
strany, který bude nově otevřen. Objízdné trasy jsou vedeny dle DIO, které je 
zveřejněno na webových stránkách města. 

Starosta upozornil na uzavřené vjezdy do ulice Šafaříkova z několika vedlejších ulic 
(např. Jahodová, Nová, Pražská, Čelakovského, Boženy Němcové). K diskuzi byla 
otevřena možnost dočasného otevření právě ulice Boženy Němcové, jejíž využití 
by mohlo zlepšit dopravní situaci. Starosta plánuje tuto možnost projednat 
na nejbližším kontrolním dni. Kontrolní dny stavby budou probíhat pravidelně každé 
úterý v dopoledních hodinách. 

Zastupitelka Hrubešová vznesla dotaz, zda budou objízdné trasy zahrnuty 
i do dopravních navigačních aplikací, jako jsou Mapy.cz, Google Maps nebo Waze, aby 
nebyli návštěvníci města, například směřující na hřbitov nebo parkoviště, zmatení. 
Starosta uvedl, že s aplikací Waze má pozitivní zkušenost, neboť automaticky 
aktualizuje dopravní omezení podle DIO. Místostarosta Kohout upozornil, že je třeba 
změny nahlásit provozovatelům navigačních služeb. Zastupitelka Hrubešová také 
navrhla posílit informování o příjezdu k zadnímu vchodu hřbitova. 

Zastupitelka Krčmová upozornila, že v návaznosti na rekonstrukci ulice Fr. Šafaříka 
a s tím souvisejícími uzavírkami vzniká nebezpečná situace v úzké ulici Riegrova 
v blízkosti “Daliborky”. Uvítala by provizorní zklidnění provozu skrze omezení 
parkování a zřízení dočasného přechodu pro chodce přes ulici Palackého. Starosta 
přislíbil, že situaci prověří s městskou policií a odbornou dopravní konzultantkou. 
Uvedl, že jakékoliv řešení bude muset projít schválením příslušných orgánů. Dále 
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konstatoval, že problém je z velké části způsoben vysokým počtem vozidel 
na domácnost, které parkují mimo soukromé pozemky. Místostarosta Kohout 
podpořil návrh na provizorní přechod a zároveň se vyjádřil k problému parkování 
v ulici Riegrova. Připomněl, že se jedná o obousměrnou komunikaci, kde parkování 
není legálně přípustné, protože většinou nelze dodržet minimální šířku průjezdného 
pruhu. Zároveň upozornil, že ke hřbitovu je možné dojet alternativní trasou přes ulice 
U Stadionu, Jiráskova nebo Družstevní. Vyjádřil názor, že průchod chodců je v dané 
oblasti sice obtížný, ale možný, a že situace vyžaduje ohleduplnost všech účastníků 
provozu. V této souvislosti zmínil i stížnosti obyvatel na vysokou rychlost vozidel 
na jiných přechodech a absenci městských kamer či radarů.  

▶ Úpravy v okolí hřbitova v souvislosti s rekonstrukcí ulice Fr. Šafaříka ◀ 

Místostarosta Kohout informoval zastupitele o doplňkových opatřeních 
realizovaných v souvislosti s probíhající rekonstrukcí ulice Františka Šafaříka 
a přilehlého prostoru u hřbitova. Uvedl, že technické služby města instalovaly nový 
stojan na kola v prostoru za zadní bránou, čímž vznikla možnost bezpečného 
a důstojného odkládání jízdních kol pro návštěvníky, kteří přijíždějí na hřbitov tímto 
způsobem. Dále informoval, že byly instalovány zábrany pro chodce, které upozorňují 
na nebezpečí v okolí vytrhaného chodníku. 

Zastupitel Pražák vznesl dotaz ohledně funkčnosti vodovodního systému v areálu 
hřbitova. Místostarosta Kohout odpověděl, že v současné době je hřbitov zásobován 
vodou ze studny umístěné uprostřed areálu. Loňská oprava starého vodovodního 
vedení odstranila závadu v jedné části, avšak během zimního období došlo k další 
havárii v jiné, konstrukčně slabší části potrubí. Přestože je rozvod vody před zimou 
pravidelně vyfukován kompresorem, stáří a mělké uložení trubek způsobují 
opakované poruchy. V reakci na to připravuje vedení města projekt komplexní 
rekonstrukce vodovodního systému na hřbitově, jehož cílem je nahradit staré vedení 
novým plastovým potrubím, uloženým mělčeji, s tím že v zimním období by systém 
nebyl v provozu. Součástí záměru je i úprava výpustných míst, aby byla pro manipulaci 
s konví pohodlnější. Do doby realizace tohoto projektu se voda pouští pouze během 
otevírací doby hřbitova, čímž se zamezuje zbytečným ztrátám vody. Starosta upřesnil, 
že voda je užitková, nikoli pitná. 

▶ Pořízení nových kontejnerů na bioodpad do ulic ◀ 

Místostarosta Kohout informoval zastupitele o rozšíření služby sběru bioodpadu 
pro občany města, které spočívá v umístění osmi kontejnerů na bioodpad 
do vybraných lokalit. V návaznosti na rostoucí potřebu zajištění této služby město 
přistoupilo k pořízení dvou nových “tří kubíkových” kontejnerů, které jsou navíc 
vybaveny odnímatelnými a sklopnými síťovými bočnicemi do výšky jednoho metru, 
což umožňuje jejich efektivnější využití při svozu větví a objemnějšího bioodpadu. 
Díky těmto úpravám bude možné odvážet větší objem odpadu s nižší frekvencí svozu, 
čímž dojde ke zvýšení provozní efektivity. Zakázku na dodávku kontejnerů realizuje 
firma Kovo Skont s.r.o. z Litoměřic, přičemž cena jednoho kontejneru činí 43 000 Kč 
bez DPH. Celková hodnota objednávky přesáhla stanovený limit 80 000 Kč bez DPH 
o 6 000 Kč, a to v souladu s interními pravidly města ohledně informování 
zastupitelstva. Pořízení je financováno z rozpočtové položky určené na zhodnocení 
sběrného místa. 
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▶ Směna a odkup pozemků ◀ 

Místostarosta Kohout informoval zastupitele, že město má aktuálně k dispozici návrh 
smlouvy o směně pozemků s Národním památkovým ústavem (NPÚ), která se týká 
území v lokalitě ulice Fr. Šafaříka. Schválení této směny bude předloženo k projednání 
na některém z následujících zasedání zastupitelstva. Zároveň sdělil, že město 
obdrželo návrh kupní smlouvy na odkup lesního pozemku na rohu ulic Žižkova 
a Josefa Dvořáka, o jehož záměru již byli zastupitelé dříve informováni. Smlouva bude 
nyní podrobena právnímu posouzení a následně předložena k projednání a schválení. 
Po jejím případném schválení plánuje město zahájit jednání o získání i sousedních 
pozemků s cílem zcelit lesní porost v dané lokalitě a umožnit zde realizaci 
zamýšlených projektů. 

▶ Místní energetická koncepce ◀ 

Místostarosta Kohout rovněž oznámil, že do 30. dubna bude zveřejněna místní 
energetická koncepce, kterou město již obdrželo. Po zapracování drobných 
připomínek ze strany města byla koncepce doplněna a její zpracování proběhlo 
ve velmi vstřícné spolupráci se zhotovitelem. Dokument bude sloužit jako podklad 
pro další rozvojové kroky v oblasti energetiky na úrovni města. 

▶ Tříděný odpad a kamerový systém ◀ 

Zastupitel Novák vznesl dotaz na možnost instalace odpadkového koše na plasty 
na autobusové zastávce na Nám. A. Dvořáka. Místostarosta Kohout reagoval, 
že příslušné nádoby již byly technickým službám předány a jejich instalace 
je plánována na následující týden. V prostoru náměstí bude umístěn jeden “čtyř koš” 
na tříděný odpad – papír, plast/tetrapak, plech, směs a jeden koš na směsný odpad 
s integrovaným popelníkem.  

Zastupitelka Hrubešová upozornila na přetrvávající problémy u sběrných hnízd 
na papír a plasty, které momentálně nemají dostatečnou kapacitu. Krátce po vyvezení 
dochází opakovaně k nelegálnímu odkládání odpadků vedle nádob, což zvyšuje zátěž 
technických služeb. Navrhla urychlit zrušení těchto hnízd, a současně zavést 
kamerový dohled, který by měl preventivní a postihový účinek vůči osobám, jež 
odkládají odpad nesprávným způsobem. Zároveň doporučila ponechání kontejnerů 
na sklo, případně využití prostor po zrušených hnízdech k jinému účelu, např. pro 
kontejnery na textil. Místostarostka Bělková i další členové zastupitelstva upozornili, 
že i po zrušení těchto kontejnerů riziko odkládání odpadu mimo nádoby zůstane. 

Starosta v reakci na návrh rozšíření kamerového systému uvedl, že město plánuje 
na jaře provést revizi stávajícího kamerového systému, který je v některých lokalitách 
zastaralý a nedostatečný. Vzhledem k předpokládanému finančnímu rozsahu bude 
návrh předložen ke schválení zastupitelstvu. Aktuálně bylo technickým službám 
zadáno instalovat fotopast u jednoho sběrného místa (její konkrétní umístění nebylo 
záměrně zveřejněno). Zastupitelky Hrubešová a Krčmová vyjádřily podporu 
systematickému rozšíření kamerového systému, zejména s ohledem na omezený 
počet strážníků městské policie. Zastupitel Pražák připomněl možnost použití kamer 
se záznamem. Starosta se návrhem rozšíření kamerového systému bude dále zabývat 
a předloží potřebné informace k projednání zastupitelstvu. 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=8078s  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=8078s
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5aii) Výběrová řízení na pozice vedení příspěvkových organizací (MŠ a ZŠ) 
 Starosta informoval zastupitelstvo o průběhu a výsledcích výběrových řízení 
na pozice ředitelů příspěvkových organizací – Mateřské školy Veltrusy a Základní 
školy Veltrusy.  

Výběrové řízení na ředitelku mateřské školy mělo jedinou uchazečku – stávající 
pověřenou ředitelku paní Kláru Válkovou, která v řízení uspěla. Na základě výsledků 
bude ke dni 1. 5. 2025 jmenována do funkce ředitelky dle platné legislativy, 
čímž jí skončí dosavadní výkon funkce na základě pověření.  

Výběrové řízení na pozici ředitele/ředitelky základní školy proběhlo dne 28. 4. 2025. 
Do druhého kola postoupili čtyři uchazeči, kteří absolvovali ústní pohovory. Všichni 
čtyři byli výběrovou komisí shledáni jako vhodní kandidáti. Komise předala 
doporučující stanovisko starostovi, který rozhoduje ve věci jmenování ředitele 
v souladu s legislativou, jelikož město nemá radu. Starosta informoval, že rozhodnutí 
o jmenování nového vedení školy učiní v následujícím týdnu. Všem uchazečům bylo 
předáno vyrozumění o výsledku konkurzu. Starosta vyjádřil poděkování výběrové 
komisi za náročnou práci a ocenil vysokou úroveň prezentovaných koncepcí rozvoje 
školy. Současně poděkoval stávající ředitelce školy za ochotu spolupracovat s novým 
vedením v přechodném období, které bude zahájeno ještě před oficiálním nástupem 
nového vedení k 1. srpnu 2025. Cílem je zajistit kontinuitu vedení školy v období, 
kdy školu čekají nejen stavební práce, ale i další organizačně náročné úkoly. 

5aiii) Akce ve městě 
● SO 26.04.2025 - Běh veltruským parkem 
● ST 30.04.2025 - Pálení čarodějnic s veltruskými hasiči (pod Nám. A. Dvořáka) 
● ČT 08.05.2025 - Memoriál Ládi Kubce ve cvrnkání kuliček (tenisové kurty 

u Sokolovny) 
● ST 14.05.2025 od 18:30 - Český swing (KC U Havrana) 
● ČT 15.05.2025 od 18:00 - Jarní koncert Tutti Cantate (KC U Havrana) 
● SO 17.05.2025 od 9:00 - Guláš fest (hřiště AFK) 
● SO 17.05.2025 od 13:00 - Medvědí stezka (veltruský park) 

Záznam projednání bodu: 
https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=9756s  

5aiv) Různé 
  Žádné informace nebyly. 

5b) Výborů a komisí 

Žádné informace nebyly. 

5c) Zastupitelů 

Zastupitelka Krčmová připomněla zastínění pískoviště na dětském hřišti u mateřské školy, 
o kterém se hovořilo již v loňském roce. Místostarosta Kohout uvedl, že nejefektivnějším 
a nejekonomičtějším řešením se jeví pořízení zahradního altánu, který by byl kotven napevno 
do země. Starosta podpořil návrh, aby řešení bylo realizováno ještě před příchodem letních 
veder. Místostarosta Kohout přislíbil připravit řešení. 

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=9756s
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Místostarostka Hrubešová vznesla dotaz ohledně pokračování rekonstrukce silnice II/608 
ve směru od Klíčan do Veltrus. Starosta uvedl, že má k dispozici pouze neoficiální informaci 
o tom, že by se v rekonstrukci mělo pokračovat, nicméně konkrétní termín zatím znám není. 
Doplnil, že město není investorem této stavby, a jakmile budou k dispozici ověřené informace, 
budou zveřejněny na webových stránkách města a předány zastupitelům. Místostarosta 
Kohout doplnil, že se jedná o etapu ve směru od Klíčan, nicméně podle posledních dostupných 
informací zatím není zajištěno financování ze strany ŘSD (Ředitelství silnic a dálnic). Projekt 
je sice v přípravě, ale potýká se s administrativními překážkami. Dále uvedl, že v aktuálním 
roce by se zásah neměl týkat katastru města Veltrusy. Starosta přislíbil, že prověří situaci 
u příslušných krajských orgánů a v případě získání konkrétních informací je neprodleně 
zveřejní. 

Zastupitelka Hrubešová se dotázala na aktuální stav řešení pohledávky vůči bývalé ředitelce 
Mateřské školy Veltrusy. Starosta informoval, že došlo k osobnímu jednání za účasti bývalé 
ředitelky, městské advokátky a notáře, v jehož rámci bývalá ředitelka podepsala uznání dluhu 
s doložkou přímé vykonatelnosti. Tento krok byl uskutečněn na doporučení právního zástupce 
města, JUDr. Šlehoferové. Z uznání vyplývá, že by měla být celková dlužná částka splacena 
do dvou let, avšak dle aktuálních informací dosud nebyla zahájena žádná splátka. Vzhledem 
k této skutečnosti starosta uvedl, že se město pravděpodobně nevyhne podání trestního 
oznámení. Právní zástupkyně města byla již požádána o jeho přípravu. 

Zastupitelka Hrubešová se dále dotázala na aktuální stav ohledně nákupu automobilu 
určeného pro potřeby města, případně k využití seniory, který byl diskutován na předchozím 
zasedání v souvislosti s pořízením vozidla pro technické služby. Místostarosta Kohout 
informoval, že objednávka vozu pro technické služby byla k dnešnímu dni potvrzena a termín 
dodání je stanoven na 5. května. Uvedl, že původně očekával zpětnou vazbu k alternativním 
nabídkám, které zastupitelům rozeslal, avšak žádná reakce nedorazila, a proto byla rezervace 
využita a vůz objednán.  

Zastupitelka Víšková vznesla dotaz, zda již město předběžně řeší zajištění obědů pro děti 
mateřské školy během letního provozu, který je plánován od 4. srpna do 22. srpna. Uvedla, 
že mezi rodiči aktuálně probíhá anketa, jejímž cílem je zjistit předběžný počet dětí, 
které budou školku v uvedeném období navštěvovat. Starosta potvrdil, že o této věci již jednal 
s ředitelkou MŠ paní Válkovou a že pro další kroky bude nezbytné znát alespoň přibližný počet 
dětí. Jako nejpravděpodobnější variantu stravování zmínil spolupráci se školní jídelnou 
v Nelahozevsi, která se v minulosti osvědčila. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=10469s  

6. DISKUZE 

Průběžně. 

7. ZÁVĚR 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast a v 21:33 hodin ukončil 29. zasedání 
Zastupitelstva města Veltrusy. O termínu příští zasedání zastupitelstva se bude konat 
ve středu 28. 5. 2025 od 18:30 v Komunitním centru. 

Záznam projednání bodu: https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=10964s 

  

https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=10469s
https://www.youtube.com/watch?v=uwFa2dddXps&t=10964s
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Shrnutí usnesení ze zasedání Zastupitelstva města Veltrusy 
dne 24. 4. 2025 – zápis číslo 29 
 

1. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje program 29. zasedání.  
Schváleno: 10-0-0 

2. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje zastupitelku Věru Krčmovou a zastupitele Ing. Martina 
Nováka ověřovateli 29. zápisu ze dne 24. 4. 2025. 
Schváleno: 10-0-0 

3. Zastupitelstvo města Veltrusy v souladu s § 102, odst. 2), písm. o) resp. odst. 4), zákona 
128/2000 Sb. zákon o obcích schválilo účetní závěrku příspěvkové organizace Mateřské školy 
Veltrusy za rok 2024 s výsledkem hospodaření +655.870,28 Kč a odsouhlasilo převedení 
kladného hospodářského výsledku ve výši 49.611Kč k pokrytí ztráty z minulých let a ve výši 
606.259,28 Kč do rezervního fondu Mateřské školy Veltrusy. 
Schváleno: 10-0-0 

4. Zastupitelstvo města v souladu s § 102, odst. 2), písm. o) resp. odst. 4), zákona 128/2000 Sb. 
zákon o obcích schvaluje účetní závěrku Základní školy Veltrusy za rok 2024 s výsledkem 
hospodaření +1.557.716,34 Kč z hlavní činnosti, +81.705 Kč z vedlejší činnosti a odsouhlasilo 
převedení kladného hospodářského výsledku z hlavní činnosti ve výši 1.557.716,34 Kč 
do rezervního fondu a 81.705 Kč do fondu odměn Základní školy Veltrusy. 
Schváleno: 10-0-0 

5. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje v souladu s písm. b), odst.2, §84 zákona 128/2000 Sb. 
Zákon o obcích (obecní zřízení) účetní závěrku města Veltrusy za rok 2024 s výsledkem 
hospodaření + 23.960.848,71 Kč. Zisk bude použit pro financování probíhajících investic a jako 
případná rezerva pro další roky. 
Schváleno: 10-0-0 

6. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje celoroční hospodaření města v roce 2024 a Závěrečný 
účet města za rok 2024 včetně zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města za rok 2024 
s výrokem: „bez výhrad“. 
Schváleno: 10-0-0 

7.  a) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 60.000 Kč a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem ASPV Veltrusy, z. s., IČO: 47010479, 
se sídlem Alešova 296, 277 46 Veltrusy; na „Úhradu energií (el. energie, plyn), vody a nájmu 
v budově TJ Sokol Veltrusy“ v předložené podobě (část 4 podkladů). 

b) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 100.000 Kč a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem AFK Veltrusy, z. s., IČO: 42739560, 
se sídlem Palackého 532, 277 46 Veltrusy; na „Úhradu energií a pojistku, provoz a údržbu 
areálu, oprava kabin, údržbu travnatých ploch“ v předložené podobě (část 5 podkladů). 
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c) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 50.000 Kč a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem RC Havránek, z. s., IČO: 27028593, 
se sídlem Palackého 450, 277 46 Veltrusy; na „Provoz rodinného centra, náklady na nájem 
a energie a běžný provoz, tzn. nákup vybavení či pomůcek pro kurzy, cen do soutěží, potřeb 
pro jednorázové akce, vybavení herny, platby externím pomocníkům“ v předložené podobě 
(část 6 podkladů). 

d) Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje poskytnutí dotace ve výši 100.000 Kč a uzavření 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí se spolkem TJ Sokol Veltrusy, IČO: 49520792, 
se sídlem: Palackého 450, 277 46 Veltrusy; na „Provoz tělocvičny a venkovního hřiště (energie 
a voda), výstavba zděného plotu za tenisovým kurtem, zateplení směrem k restauraci, 
doplnění antuky na venkovních hřištích, výdaje na opravy, revize a pravidelný úklid“ 
v předložené podobě (část 7 podkladů). 
Schváleno: 10-0-0 

8. Zastupitelstvo města souhlasí s podpisem smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene a dohody o umístění stavby č. IV-12-6037009 na pozemku parc. č. 1065/1, 
se společností ČEZ Distribuce, a. s., za účelem připojení nového odběrného místa na pozemku 
parc. č. 362/3. Výše poplatku za věcné břemeno činí 2.000 Kč. 
Schváleno: 10-0-0 

9.  Zastupitelstvo města souhlasí s podpisem Smlouvy o právu provést stavbu  
č. IE-12-6010444/PPS/01 na pozemku parc. č. 109/4, se společností ČEZ Distribuce, a. s., 
za účelem připojení nového odběrného místa na pozemku parc. č. st. 135. 
Schváleno: 10-0-0 

10. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje uzavření Dodatku č. 4 ke Smlouvě o zajišťování 
a financování dopravní obslužnosti s organizací Integrovaná doprava Středočeského kraje, 
příspěvková organizace. 
Schváleno: 10-0-0 

11. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s výsledkem výběrového řízení veřejné zakázky malého 
rozsahu „Vybavení školy – 1. fáze – Nákup ICT vybavení“ a s vyloučením účastníků: 

● CSF, s.r.o., IČO: 25289462, se sídlem Střelecká 672, 500 02 Hradec Králové pro nesplnění 
technické specifikace 

● Netfox s.r.o., IČO: 27574032, se sídlem Hartigova 2755/65a, 130 00 Praha 3 
pro nesplnění technické specifikace 

a v souladu se Směrnicí města č. 2/2024 schvaluje dodavatelem veřejné zakázky malého 
rozsahu na nákup ICT vybavení pro ZŠ Veltrusy společnost BOXED, s.r.o., IČO: 27243842, 
se sídlem Velflíkova 4, 160 00 Praha 6, za nabídnutou cenu 974.640,00 Kč bez DPH 
(1.179.314,40 Kč vč. DPH). 
Schváleno: 10-0-0 

12. Zastupitelstvo města Veltrusy souhlasí s uzavřením Dodatku č. 4 ke Smlouvě o dílo ze dne 
17. 6. 2024 se společností První KEY-STAV, a.s. IČO: 25385127, s navýšením ceny zakázky 
o 3.733.512,50 Kč bez DPH (Změnové listy č. 7 – 11) na 63.143.011,65 Kč bez DPH 
(76.403.044,10 vč. DPH). 
Schváleno: 9-0-1 
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13. Zastupitelstvo města Veltrusy schvaluje v souladu s Čl. VII, odst. 2 Směrnice města č. 2/2024 
přímé objednání nábytku do učebny a kabinetu matematiky v ZŠ Veltrusy, a sice:  

● kancelářského nábytku (pracovní stoly, skříně atd.) u společnosti Nábytek OBR, 
IČ: 61115380, Mostní 746, 278 01 Kralupy n. Vlt., za nabídnutou cenu 198.884,30 Kč 
bez DPH (240.650 Kč vč. DPH)  

● školního nábytku (lavice, židle, katedra, tabule) u společnosti ESO R-Market spol. s r.o., 
IČ: 49966626, Kostelní 461, 768 24 Hulín, za nabídnutou cenu 125.252,89 Kč bez DPH 
(151.556,00 Kč vč. DPH),  

tj. celkem v hodnotě 324.633,06 Kč bez DPH. 
Schváleno: 10-0-0 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé:   podpis     datum podpisu 

Věra Krčmová:            

Ing. Martin Novák:           

Starosta: 

Mgr. Filip Volák:            

Zapsala:    Nikola Formanová 


